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Onlangs werd ik geïnterviewd door de podcast “Alledaagse vragen”, die namens
BNNVARA wordt gemaakt door een aantal jongeren. In de podcast, die meestal zo’n zes à
zeven minuten duurt, staat altijd één vraag centraal. Deze keer was de vraag waarom
landen eigenlijk een vlag hebben… en zo kwamen ze bij de NVvV terecht.

Waarom hebben landen een vlag? Daar kun je boeken over volschrijven. Je kunt er ook
podcasts over volpraten! We kunnen de vraag historisch aanvliegen, we kunnen wijzen op
de verschillen en overeenkomsten tussen landen, we kunnen de functie uitleggen van de
vlag als symbool van de natie, enzovoort. Op zo’n vraag kun je promoveren!

Zo veel tijd kreeg ik uiteraard niet in deze snelle jongerenpodcast. Ze hebben er
uiteindelijk een kort maar leuk item van gemaakt. Mijn informatie vormde de basis voor
hun verhaal en af en toe plakten ze er een citaat (een “soundbyte”) tussendoor. Zoek maar
even op “alledaagse zaken” in je favoriete podcast-app. Nummer 41!

Er viel me wel iets op toen ik het zelf terugluisterde. De podcastmakers waren bijzonder
geïnteresseerd in leuke feitjes over vlaggen: De vorm van de Nepalese vlag. De mitrailleur
in de vlag van Mozambique. Het ultrakorte koninklijk besluit over de Nederlandse vlag uit
1937. Daar konden ze wel iets mee.

Tja, we leven nu eenmaal in de tijd van sociale media. Kleine feitjes en korte berichten
passen daar (letterlijk en figuurlijk) in. En ook dat is een leuk aspect aan de vlaggenkunde:
aan feitjes geen gebrek! Deze Vlag! staat er weer vol mee en ook op onze kanalen op
Twitter en Facebook staan er genoeg.

Eigenlijk zouden we daar meer mee moeten doen. Gelukkig zijn er twee leden die daar wel
ideeën bij hebben. Amit Akbar en Marcel Sjoers zijn onlangs toegetreden tot het bestuur
(onder voorbehoud dat de ledenvergadering daar op 15 juni mee instemt) en hebben hun
koppen bij elkaar gestoken.

Moeten we geen gebruik gaan maken van andere sociale media, zoals Instagram en Tiktok?
Is het een idee om een online pubquiz te organiseren voor leden (en niet-leden)? En
waarommaken we eigenlijk niet zelf een podcast over vlaggen? Wellicht trekken we
daarmee ook weer wat nieuwe (jonge?) leden aan.

Het bestuur begint het nieuwe jaar dus voortvarend. Naast allerlei nieuwe ideeën en
initiatieven is er ook weer een vlaggendag in voorbereiding (op 15 juni dus) en zoeken we
kandidaten voor de jaarlijkse Dr. Willem van Ham Prijs. Wie vind jij dat de vlaggenkunde
het afgelopen jaar het meest vooruit heeft geholpen?

Daarnaast is het bestuur actief geweest met de bibliotheekcollectie van de vereniging.
De afgelopen jaren was onze vlaggenkundige bibliotheek gevestigd in het pand van de
Nederlandse Genealogische Vereniging in Bunnik. Iedereen die één van de boeken of
andere geschriften van de vereniging wilde naslaan, kon daar terecht.



Helaas wordt een deel van de locatie afgestoten en was er geen ruimte meer voor de
NVvV-collectie. We zijn de NGV dankbaar dat we gebruik hebben mogen maken van de
ruimte. Eind dit jaar zal de collectie worden ondergebracht bij het Rijksmuseum. Tot die
tijd zijn de boeken in opslag en dus tijdelijk niet toegankelijk.

Met deze Seinen uit het bestuur hou ik de leden van de Nederlandse Vereniging voor
Vlaggenkunde op de hoogte van wat er gebeurt in en rond de vereniging. Het tijdschrift -
dus ook deze “Seinen” - komt echter maar twee keer per jaar uit. En er gebeurt natuurlijk
nog veel meer op het gebied van vlaggenkunde!

Sinds kort hebben we binnen de NVvV een nieuwe manier om elkaar op de hoogte te
houden. Er is namelijk een groep geopend inWhatsapp. Daar kunnen leden (alleen leden!)
aan deelnemen en vlaggenkundige nieuwtjes uitwisselen. Nog meer leuke feitjes en
weetjes dus. Wil je ook aansluiten? Stuur me simpelweg een appje!
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